



GW TOURS

We are professionals dedicated to elevating travel
唯有專注，方能專業

天天出發
Daily Departure

斐濟系列 Fiji Series

中國護照免簽證 Chinese Visa-Free

From
\$389起

費用包含 Inclusions

- 酒店: 當地酒店住宿
Hotel accommodation
- 交通: 豪華旅遊巴士
Coach Transportation
- 導遊: 專業中/英文導遊
Professional Chinese/English speaking tour guide
- 門票: 行程中所列明的景點門票
Admission fees as indicated
- 膳食: 酒店早餐, 行程上所列午, 晚餐
Hotel breakfast, Lunch & Dinner as indicated
- *行程上 (B) = 早餐 Breakfast
- *行程上 (L) = 午餐 Lunch
- *行程上 (D) = 晚餐 Dinner

費用不含 Exclusions

- 機票: 國際航班機票及其稅務
International airfare & taxes
- 簽證: 簽證費及其他相關費用
Visa Fee & other service fees that related
- 小費: \$30/3天, \$40/4天, \$50/5天
Tipping \$30/3 Days, \$40/4 Days, \$50/5 Days
- 門票: 自費項目
Optional programs
- 保險: 強烈建議購買各種旅遊保險
Travel insurance (strongly recommended)
- 消費: 一切純屬個人性質消費
Personal expenditure

斐濟 超值3天遊 Fiji Islands 3 Days Budget Tour

第1天
Day 1

抵達斐濟Arrival Fiji (D) 豐富中式海鮮晚餐

抵達南迪機場後, 接受當地導遊熱情的斐式習俗接待, 隨後享用晚餐及帶領各位客人入住酒店休息。
Bula! Be welcomed by local tour guide and head to dinner. Transfer to the hotel.

第2天
Day 2

斐濟Fiji (B/D) 酒店早餐、晚餐

早餐後全天自由活動, 享受酒店設施, 亦可自費參加其他活動。
Spend the day at your own leisure. Take the advantage of the hotel's numerous facilities.

第3天
Day 3

南迪文化遊Nadi Culture Tour (B/L) 酒店早餐、斐濟特色午餐

早餐後前往斐濟傳統村落, 了解當地文化。隨後參觀當地最大印度神廟及可於市內大街購物, 享用午餐。送往南迪機場。
Head to Fijian traditional village, experience the local culture and visit the island's largest Indian Temple. Stroll the island's man street where you can appreciate the atmosphere and purchase some souvenirs before transfer to lunch. After lunch, transfer to airport.

斐濟 超值輕鬆4-5天遊 / 享受度假3-5天遊 Fiji Islands Relax 4-5 Days Budget Tour / Fiji Islands Leisure 3-5 Days Tour

第1天
Day 1

抵達斐濟Arrival Fiji (D) 豐富中式海鮮晚餐

抵達南迪機場後, 接受當地導遊熱情的斐式習俗接待, 隨後享用晚餐及帶領各位客人入住酒店休息。
Bula! Be welcomed by local tour guide and head to dinner. Transfer to the hotel.

第2天
Day 2

太平洋小島遊Fiji Island (B/L/D) 酒店早餐、美式土著自助午餐、特式晚餐

早餐後, 乘坐特色遊船穿梭群島 (導遊只協助辦理登船手續, 不隨行上船), 您可在太平洋海島上, 享受陽光美景, 與各種魚兒暢泳、浮潛和欣賞美麗的珊瑚。午餐後可自費參加降落傘、香蕉船及滑水等活動。下午亦可返回酒店泳池/海灘享受藍天碧海。
Cruise through the Fijian islands and head out to the Atlantic Ocean. Experience snorkeling with those colourful tropical fishes and the riches corals, you can join the optional programs at your own expense like banana boat, skydiving or return to hotel relax near by the pool under the clear blue sky in the afternoon.

第3天
Day 3

南迪文化遊Nadi Culture Tour (B/L) 酒店早餐、斐濟特色午餐

早餐後前往斐濟傳統村落, 了解當地文化。隨後參觀當地最大印度神廟及可於市內大街購物。享用午餐。(3天團行程結束, 前往南迪機場)。送往酒店或參加其他自費項目 (南迪文化遊會因不同航班時間及其他團隊配合而有所調整, 導遊會於團中通知客人)
Head to Fijian traditional village, experience the local culture and visit the island's largest Indian Temple. Stroll the island's man street where you can appreciate the atmosphere and purchase some souvenirs before transfer to lunch. After lunch (3 days Tour end, transfer to airport) return to hotel, or join the optional programs at your own expense.

第4天
Day 4

斐濟Fiji (B) 酒店早餐

早餐後全天自由活動, 享受酒店設施。或參加其他自費項目。(4天團行程結束, 前往南迪機場)
Spend the day at your own leisure. Take advantage of the hotel's numerous facilities. (4 days tour end. Transfer to airport)

第5天
Day 5

斐濟Fiji (B) 酒店早餐

早餐後自由活動, 送往南迪機場。
After Breakfast free time, transfer to airport depends by passenger's flight.

超值團 Budget Tour	3天團 3 Days Tour	4天團 4 Days Tour	5天團 5 Days Tour
團費 Tour Fee	\$389	\$629	\$749
單房差 Single Supplement	\$180	\$230	\$280
休閒團 Leisure Tour	3天團 3 Days Tour	4天團 4 Days Tour	5天團 5 Days Tour
團費 Tour Fee	\$659	\$789	\$919
單房差 Single Supplement	\$250	\$330	\$400
豪華團 Deluxe Tour	3天團 3 Days Tour	4天團 4 Days Tour	5天團 5 Days Tour
團費 Tour Fee	\$999	\$1299	\$1599
單房差 Single Supplement	\$480	\$650	\$800

12歲以下小童 不佔床, 含早餐
Child below 12 years old without bed, incl. breakfast

超值團 Budget Tour: \$280/3days, \$380/4day, \$480/5days

休閒團 Leisure Tour: \$380/3days, \$480/4days, \$580/5days

豪華團 Deluxe Tour: \$680/3days, \$780/4days, \$880/5days